## 東華三院群芳啟智學校

東華三院群芳啟智學校是一所為中度智障學童 服務的資助特殊學校,期望在學生的學齡時期給予 他們完備的學習機會和環境。

由於學生有智力的障礙,在學習知識上極需要 別人的指導,教學過程中往往印證了「人本」的重 要性,加上學生在校內的學習對象主要是教職員和 同學,「健康學校」的理念正可以協助學校營造美 善的校園生活,改善學生的學習環境。



健康衛生嘉年華大台照

Health carnival 通過推行健康學校,我們致力促進學生和教職 員的健康,同時營造健康的校園環境和生活。我們有部分學生住在學校的宿舍裡,因此,讓宿舍充 滿「家」的溫馨感覺也是學校生活的重要部分。

最後,我們希望學生的努力和回饋,儘管在別人眼中只是很微不足道,仍能一點一滴地凝聚成 推動健康社區的力量,讓智障的同學成為社會上有貢獻的一分子。

## T. W. G. Hs Kwan Fong Kai Chi School

Tung Wah Group of Hospitals Kwan Fong Kai Chi School is an aided special school serving for students of moderately mentally handicapped. We strive to provide a wide range of opportunities and a suitable environment for our students to learn.

Due to their mental nature, our students depend much on the guidance of others which reflects the importance of civilizing influence among people in the capacity of schooling. Therefore, the concepts of health promoting Health tips



健康小錦囊(簡單急救)

school may help in establishing a healthy and harmonious school environment thoroughly. We believed that improving our students' and staff's health



乖學生好行為 (家長協助換禮品) Be a good student

status will help in making our school a healthy school. As some of our students need to stay in our hostel, also it is also important for us to prepare our hostel with a home atmosphere.

Finally, we consider the contribution of our mentally handicapped students, no matter how small, to the society as a most important element of schooling. It is the responsibility of the school to educate students being a good citizen that makes them to live in a healthy community within a mutual and interactive context.



齊參與社區清潔日(全副武裝清潔社區) Participated in community cleanliness day



健康衛生嘉年華表演節目 Health carnival

